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Ärende 13: Uppföljning av Huddingeförslag år 2020 

 
Medborgarinflytande är något som vi i Vänsterpartiet tycker är väldigt 
viktigt. Huddingeborna ska ha möjlighet att påverka sin vardag och sin 
närmiljö. Huddingeförslagen är ett bra och viktigt verktyg för detta. Sedan 
införandet av Huddingeförslagen 1/5 2018 har 49 förslag kvalificerat sig för 
vidare behandling genom att ha samlat tillräckligt många underskrifter. 239 
förslag har inkommit som publicerats på hemsidan. Vänsterpartiet har 
tidigare lyft farhågan att 100 undertecknare kan bli en hög gräns. Att 
endast 49 av 239 publicerade förslag nått 100 undertecknare kan vara ett 
tecken på det.  
 
De områden i Huddinge som har lågt valdeltagande är även de områden 
där det få eller få alternativt inga Huddingeförslag lämnats in. Det menar vi 
är ett tecken på att demokratin och medborgarinflytandet måste stärkas i 
dessa områden. Hittills har endast två inskickade Huddingeförslag bifallits. 
Detta menar vi är ett problem. Om det är så svårt att få igenom ett 
Huddingeförslag finns risken att medborgarna tappar hoppet om att kunna 
påverka via denna metod. 
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